
Tessa Menten
Begeleidster SMAC

Net zoals voor iedereen, hebben onze cliënten de laatste jaren
ondervonden dat het leven veel duurder geworden is. De prijzen voor
energie, voeding, wonen, vrije tijd, …. springen meer en meer de pan uit
en het basisinkomen dat ze ontvangen volgt die trend niet. Het betalen
van hun verblijf in de voorziening en hun persoonlijke kosten wordt
voor een aantal cliënten moeilijk. Huis in de Stad vzw past de laatste
jaren bij maar dit is op termijn niet vol te houden. 

Huis in de Stad  vzw droomde er daarom van om een kansenfonds in
het leven te roepen om de bewoners financieel bij te staan. Dit
kansenfonds kan dan bijvoorbeeld bewoners helpen die onvoldoende
middelen hebben om zelfstandiger te gaan wonen en hun studio of
kamer in te richten, helpen voor het betalen van nieuwe kledij,
vervoerskosten, GSM, voeding, of andere persoonlijke aankopen.
Sommige bewoners houden geen zakgeld meer over na de betaling van
de noodzakelijke kosten. Vrijetijdsactiviteiten of vorming behoren dan
helemaal niet meer tot de mogelijkheden. Dit maakt hun integratie in
de samenleving erg moeilijk. 

Via het kansenfonds wil Huis in de Stad hen toch de kans geven om een
klein bedrag per maand hiervoor aan de kant te zetten en deel te
nemen aan bv. verenigingsleven of andere activiteiten buitenshuis.  

Met de 8000 euro die Lionsclub Tienen als startkapitaal voor Huis in de
Stad vzw heeft samengebracht kan de club het verschil maken. Het
betekent immers een mooie start voor het kansenfonds van Huis in de
Stad dat in de toekomst structureel giften wil verzamelen om minder
begoede cliënten te helpen. Indien ook u aangesproken bent door dit
verhaal kan je voor onze minder begoede cliënten mee het verschil
maken en ons een donatie doen op onderstaand rekeningnummer.
Voor giften van meer dan 40 euro ontvangt u in maart volgend een
fiscaal attest. 

Onze cliënten zullen jullie dankbaar zijn want samen zijn we sterker
voor de toekomst !

Hilde Van Goethem
Algemeen directeur

Vandaag willen we graag onze uitdagingen met je delen, maar
vooral ook de positieve stappen die we ondernemen om ze te
overwinnen. Personeelsschaarste is een probleem dat veel
organisaties tegenwoordig treft, en ook wij ontkomen er niet aan.
Maar laten we niet bij de pakken neerzitten. 
Onze missie is om een warme en ondersteunende omgeving te
creëren voor onze cliënten. Het hart van onze organisatie wordt
gevormd door de medewerkers, die dag in dag uit zorg en aandacht
bieden aan de mensen die wij ondersteunen. Maar de huidige
personeelsschaarste heeft een impact op onze capaciteit om deze
zorg te bieden. Om deze impact zo veel mogelijk te beperken
steken we de laatste maanden (jaren?) extra energie in enkele
zaken die we met jullie willen delen, zodat jullie ons hier ook
misschien wel in kunnen ondersteunen.
Wat we zoal doen:

Employer branding: We willen dat onze organisatie een
aantrekkelijke werkplek is. Daarom werken we aan het
verbeteren van ons werkgeversmerk, zodat mensen trots
kunnen zijn om bij ons te werken.
Social media: We gebruiken sociale media om ons verhaal te
delen, onze successen te vieren en mensen te inspireren om
zich bij ons aan te sluiten.
Aantrekkelijke vacatures: We herzien en herformuleren onze
vacatureteksten om ze zo aantrekkelijk mogelijk te maken voor
potentiële kandidaten.
Vaste contracten: We begrijpen hoe belangrijk stabiliteit is,
zowel voor onze medewerkers als voor onze cliënten. Daarom
zetten we in op het aanbieden van vaste contracten waar
mogelijk.
Onthaal en vorming: Nieuwe medewerkers worden met open
armen ontvangen en krijgen uitgebreide training en
ondersteuning om zich snel thuis te voelen in onze organisatie.
Actieve werving: We gaan zelf actief op zoek naar
werkzoekenden, omdat we geloven dat talent zich niet altijd
vanzelf aandient en werven ook extra mensen aan om ziekte en
afwezigheden vlotter te kunnen opvangen
Zij-Instroom: We moedigen zij-instroom aan en verwelkomen
mensen met diverse achtergronden om ons team te versterken.
Planning en roosteren: We zoeken naar een beter systeem om
onze planningen te maken en naar manieren om dit
werkbaarder te maken voor onze medewerkers.
Zelfzorg, communicatie en teamsamenwerking: We besteden
voldoende aandacht aan deze thema’s zodat medewerkers hier
samen mee aan de slag kunnen gaan.

Leen Martens en Lies Vanmuysen
Beleidsondersteuners medewerkers

We geloven dat dit belangrijke stappen zijn om de invloed van
personeelsschaarste te verkleinen en ervoor te zorgen dat we de
goede zorg kunnen blijven bieden waar we bekend om staan.

Als sympathisant kun je een belangrijke rol spelen in onze
inspanningen. Heb je vrienden, familieleden of kennissen die op
zoek zijn naar een betekenisvolle carrière? Deel dan ons verhaal en
moedig hen aan om contact met ons op te nemen. Ook door het
aanbieden van vrijwilligerswerk kan je onze werking enorm
ondersteunen.
Laten we samen sterker staan en blijven werken aan een wereld
waarin iedereen, ongeacht hun beperkingen, de kans krijgt om te
stralen.

“Het werken in shiften is zeker een uitdaging maar ik had
al snel door dat we, samen met de planner en collega’s,
voor alles een oplossing kunnen vinden. De werking is
ook zodanig gestructureerd en georganiseerd dat
nieuwe medewerkers snel hun weg kunnen vinden.”

- Sara Poffé, nieuwe begeleidster leefgroep 4.

Een stel begeleiders kreeg het idee om Camping-HIS te organiseren. En
voilà, zaterdag 2 september was het zover. 

We hebben de tenten opgezet, de kampeerstoelen, legden hotdogs met
witte pensen op de BBQ, er deed een vliegtuig een noodlanding op het
terrein, we zaten allemaal gezellig rond het kampvuur met
kampvuurliedjes, smulden van lekkere marshmallows met
mariakoekskes en nadien gingen we allemaal de tenten in voor een
“rustige” nacht. Wat begon als een droom, is werkelijkheid geworden.
Wat een beleving voor zowel begeleiders als bewoners. 

Driemaandelijks informatieblad 

OP DREEF Huis in de Stad

Cliënten van Huis in de Stad vzw krijgen financiële
ondersteuning van het kansenfonds dankzij Lionsclub Tienen

Appartementen:
Op 26/09/2023 werd Huis in de Stad vzw officieel eigenaar van de
drie appartementen op de Waaibergstraat 74 te Tienen. Eén
appartement hebben we geërfd, de twee andere hebben we
aangekocht. De bedoeling van deze aankoop is om 5 cliënten hier
een woonaanbod te geven en een dagelijkse ondersteuning aan te
bieden. Om dit mogelijk te maken zijn echter nog verbeterwerken
nodig.
We zijn dan op zoek gegaan naar een architect, die voor ons een
lastenboek kan opstellen om de werken op een technisch juiste
manier aan een aannemer aan te besteden. Uit dit onderzoek bleek
KORBO-architecten uit Tienen de beste voorwaarden aan te bieden. 
Zij zijn nu volop bezig, samen met de directie en een aantal leden van
het bestuursorgaan, om keuzes te maken welke renovaties we gaan
doorvoeren in de appartementen. Deze keuzes worden
uitgeschreven in een lastenboek. Daarna zal er een openbare
aanbesteding gebeuren om een aannemer te vinden om de werken
uit te voeren. 
We hopen dat de renovaties tegen de tweede helft van het jaar rond
zijn. 

Met de warmte van de feestdagen in het vooruitzicht kruipen wij in Huis
in de Stad nog een laatste keer dit jaar in onze pen. We hebben weer veel
te delen en maakten een mooie selectie van artikels die jullie hopelijk
wat inzicht geeft in wat er gaande is in onze warme en gedreven
organisatie.

De uitdagingen waarmee onze sector te maken heeft zijn namelijk ook
ons niet vreemd, maar ik denk dat de artikels in deze editie wel een
mooie weerspiegeling geven van onze identiteit als organisatie. We
blijven namelijk niet bij de pakken zitten! Deze editie staat dan ook
opnieuw, eigenlijk zoals jullie gewoon zijn, vol met warme acties,
ambitieuze plannen en gedreven initiatieven die onze toekomst en vooral
die van onze cliënten zullen verbeteren. Daarnaast zal je ook zien dat,
naast al dat harde werken aan nieuwe projecten, er ook plaats was voor
plezier en mooie momenten en het samen beleven van die kleine en
grote gelukjes.

Het najaar is dan misschien wel traditioneel een drukke periode met
voorbereidingen voor een nieuw werkjaar en de gezellige drukte van de
feestdagen, het is vooral dat laatste waar we heel erg naar uitkijken en
ons aan optrekken. Het samenhorigheidsgevoel, de warmte en de
gezelligheid in Huis in de Stad, kunnen we snel weer benadrukken met
lampjes, kaartjes, cadeautjes en lekker eten.

Het rest ons dan ook enkel nog jullie allemaal warme, gezellige en fijne
feestdagen te wensen, en weet dat ook jullie steeds welkom zijn om mee
te genieten met ons van de mooiste periode van het jaar.

Kalender

We ontmoeten jullie graag op:

Zondag 3 december : bezoekdag van 14 tot 16 uur 
Woensdag 6 december : repaircafé van 19 tot 21 uur
Woensdag 13 december: WINTERBAR van 14u-19u
Zondag 17 december : bezoekdag van 14 tot 16 uur

Zondag 7 januari 2024 : bezoekdag van 14 tot 16 uur 
Woensdag 3 januari : repaircafé van 19 tot 21 uur
Zondag 21 januari : bezoekdag van 14 tot 16 uur
Zondag 4 februari : bezoekdag van 14 tot 16 uur 

Woensdag 7 februari : repaircafé van 19 tot 21 uur
Zondag 18 februari : bezoekdag van 14 tot 16 uur

Zondag 3 maart : bezoekdag van 14 tot 16 uur 
Woensdag 6 maart : repaircafé van 19 tot 21 uur
Zondag 17 maart : bezoekdag van 14 tot 16 uur
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Beste lezers,

Lies Vanmuysen
Beleidsondersteuner communicatie

Samen Meer: onze strijd tegen personeelsschaarste

Activiteitencentrum:
We dromen ook al lang van de bouw van een nieuw
activiteitencentrum op het veld langs onze gebouwen op de
Hamelendreef. Dit activiteitencentrum zou de huidige boerderijen
vervangen.
De bouwvergunning voor de bouw van ons nieuw activiteitencentrum
werd door de stad Tienen afgeleverd op 22/08/2023. We kunnen dus
doorgaan met de verdere voorbereiding van ons dossier. 
We hebben ondertussen de procedure rond “openbare
kandidatuurstelling” opengesteld. De aannemers krijgen de kans om
zich in te schrijven om een offerte in te dienen voor de realisatie van
de bouw en afwerking van ons gebouw. Uiteindelijk schreven 5
firma’s zich in als kandidaat. Wij zijn zeer verheugd over dit aantal. 
De architect is nu volop bezig met het uitschrijven van de
lastenboeken. Hierin omschrijven wij vrij precies hoe we alles willen,
met welke materialen ze moeten werken en op welke manier. Op
basis van dit lastenboek maken de aannemers hun prijs op. We
proberen tegen het einde van het jaar de bouwprijs voor ons gebouw
te kennen en een aannemer aan te stellen. 
Ondertussen dienden we ook een subsidieaanvraag in bij het VIPA
(Vlaams Infrastructuurfonds voor Persoonsgebonden
Aangelegenheden). Door het (waarschijnlijk) ontvangen van een
goedkeuring van deze subsidie, kunnen we de prijs in de woon- en
leefkosten voor onze cliënten onder controle houden. Normaal
gezien ontvangen we in het begin van 2024 nieuws over onze
aanvraag. 

Erwin Neskens
Administratief directeur

Bouwprojecten

Het campingleven kwam naar de Hamelendreef



Margot Vandebroek
Ortho-Agoog

Hallo allemaal, we willen jullie iets vertellen over ons 'ZOL met
netwerk' project. ZOL staat voor ZorgOnline en het is een online
hulpmiddel waar onze begeleiders en ondersteuners belangrijke
dingen bewaren, zoals dossiers, dagboeken, registraties, enzovoort.

We willen graag dat iemand uit het netwerk van de cliënt toegang
krijgt tot ZOL. Dat betekent dat men de dingen die voor hen
belangrijk zijn, kan bekijken en met ons kan communiceren via een
dagboek. We willen dat men betrokken is bij wat we doen en dus
willen we samen met jullie uitzoeken hoe we dit project kunnen
vormgeven.
Maar soms gebeuren er dingen die we niet kunnen voorspellen.
Door enkele tegenslagen moeten we even andere prioriteiten
kiezen. Daarom moeten we 'ZOL met netwerk' even uitstellen. Het
betekent niet dat we er niet in geloven. We willen gewoon dat alles
goed gaat en de goede zorgen van elke dag blijven onze grootste
bekommernis, dus gaan we ons even daarop focussen.
Er zijn veel dingen die we eerst moeten doen, zoals het oprichten
van een infomoment, informatie verzamelen vanuit het netwerk,
aanmaken van accounts, regels en handleidingen maken. We willen
het goed doen, en daar hebben we tijd voor nodig. We zullen jullie
op de hoogte houden en vertellen wanneer het gaat gebeuren.
Bedankt voor jullie begrip.

Kristel Beyens
Beleidsondersteuner netwerk

Er zijn momenteel ook vormingsmomenten gaande van Panal. Deze
medewerkers komen langs om verschillende thema’s te
verhelderen gelinkt aan palliatieve situaties. We vinden het heel
belangrijk om ook rond dit thema vorming te bieden, gezien meer
kennis hierover onder andere leidt tot meer zelfzekerheid bij
medewerkers in deze situaties, betere zorg voor onze cliënten en
zodus meer kwaliteit van leven waar we altijd naar streven!

Met ouder worden komen er meestal extra zorgen bij. Dit is niet
anders voor onze bewoners, sommigen krijgen ook te maken met
vermindering van mobiliteit. De combinatie met ouder worden zorgt
ervoor dat we meer nood hebben aan hulpmiddelen die meer comfort
geven aan de bewoner en aan de begeleider. Daarom heeft Huis in de
Stad een aantal investeringen gedaan in hulpmiddelen. Er werden 2
soorten liften aangekocht: de ene voor bewoners die wel nog zelf
kunnen steunen op hun benen en de andere voor diegenen die ook dit
niet meer kunnen. Alle begeleiders die de tilliften gebruiken hebben
ook vooraf een opleiding gekregen over juist en veilig gebruik van
beide tilliften. 
Voor zowel de bewoners als begeleiders wordt het gebruik als positief
ervaren. Het geeft voor bewoners meer comfort en voor begeleiders
is de lichamelijke belasting minder zwaar. Ook in het dagcentrum
wordt gebruik gemaakt van een tillift. Momenteel wordt deze nog
gehuurd maar op termijn willen we ook bekijken of in het dagcentrum
een eigen tillift geen betere optie is. 

De laatste nieuwe investering in hulpmiddelen is de aankoop van een
mobiele verzorgingstafel in het wonen. Deze verzorgingstafel wordt
gebruikt om een minder mobiele bewoner op te leggen (al dan niet
met een tillift) waarbij verschillend gebruik mogelijk is:  al liggend
verschonen of na het toiletbezoek kledij of incontinentiemateriaal
aandoen op de verzorgingstafel. De tafel kan ook gebruikt worden om
een bewoner al liggend te wassen.

Door zo te investeren in hulpmiddelen zorgt Huis in de Stad voor
aangenamer werk voor begeleiding en een hoger comfort van zorg
voor de bewoner. Samen gaan we er voor.

Hilde Van Der Meer
Begeleidster leefgroep 3 en RIS coach

(RIS = Relaties, Intimiteit en Sexualiteit)

Update: 'ZOL met netwerk' project verschoven, maar nog
steeds vol enthousiasme!

Wilma

Wilma heeft haar deuren
geopend en laten we dit
zeggen: ze heeft succes!

Vormingen SEO en Panal

“Elise is een vrouw van weinig woorden maar de fierheid spatte
bijna letterlijk van haar gezicht af. Ze had blinkende oogjes van

trots tijdens het inhuldigingsmoment” 
- Kirsten Tiolants, maatschappelijk werker.

“Proficiat met deze nieuwe uitdaging! Het zal super
uitgebaat worden door de bewoners/gasten van Huis in
de Stad!”

- Ria Arnauts, zus van een Hugo Arnauts, leefgroep 3.

‘“Een droom komt uit! Dank u Wilma om mijn droom te
vervullen!”
- Tessa Broos, bewoner studio’s en medewerker Wilma.

“Ze doen echt hun best allemaal, allen zo zo lief en vriendelijk echt
aangenaam in Wilma”

- Mare Rose Finoulst, mama van Christophe Materne, Berbendaal.

“Het is fijn om dit onder ons te doen. Iedereen
brengt voorbeelden van bewoners die we allemaal
kennen dus we kunnen zo echt toepassen wat we
leren. Heel interessant!”

- Christel Scheepmans, begeleidster nachtteam.

Relaties: hoe pakken we dat aan?

F is een bewoonster van de leefgroep. Ze heeft een goed gevuld
programma maar voor haar is N het belangrijkste in haar bestaan,
want hij is de liefde van haar leven. Ze ziet hem op vaste momenten
door de week. Je kan ze dan samen vinden op het terras, in de
marktplaats, tijdens het clubmoment, … Samen wandelen of tv kijken
op zijn studio vinden ze ook heel leuk. Van deze momenten kunnen
ze beiden heel hard genieten.  Toch is er nog een belangrijker
moment in de maand. 

“We gaan soms zo op in het delen van onze
ervaringen dat we de tijd uit het oog verliezen.”

- Marco Coemans, begeleider leefgroep 3..

We willen graag dat onze medewerkers de kans krijgen om te
blijven groeien en leren. Daarom organiseren we momenteel allerlei
interessante vormingen! Vanuit de agogische dienst geven we een
basisvorming over de SEO, wat staat voor ‘Schaal voor Emotionele
Ontwikkeling’. Deze schaal is een basiskader binnen onze
voorziening en zodus een kompas in het dagelijks begeleiden van
onze bewoners en deelnemers. Het helpt ons om de emotionele
ontwikkeling van onze cliënten te begrijpen en zo de juiste
begeleiding te bieden.

Daarnaast komt Gerrit Vignero enkele verdiepende sessies geven
over ‘De Draad’. Dit is een methode die extra inzichten biedt om
onze cliënten te begeleiden, ook voortbouwend op de emotionele
ontwikkeling aangezien we dit zo belangrijk vinden. Als je
nieuwsgierig bent naar deze methode, gebruik dan zeker de QR-
code om meer te weten te komen aan de hand van een filmpje!

Grote investeringen in comfort

Geert Vanmelle
Begeleider leefgroep 2 en

medewerker medische dienst

Het moment dat ze, zoals elk koppel, samen
de avond en de nacht doorbrengen. Samen
hebben we gekeken hoe we hun dromen
kunnen waarmaken en hoe we dit inplannen
zodat zij allebei tevreden zijn. Deze
momenten worden duidelijk gemaakt in hun
agenda en F kijkt hier vol verlangen naar uit.
Er stijgt een gezonde spanning bij haar. Ze
gaat eerst werken en daarna maakt ze haar
weekend tas klaar, ze weet intussen zelf heel
goed wat er mee moet. De begeleiding wenst
haar een fijne avond en komt nog even langs
voor medicatie of om te checken of alles in
orde is. 
Zo bieden we de nodige ondersteuning met toch voldoende ruimte
om te genieten van de avond en elkaars gezelschap.

“Op de avonden dat ik bij hem blijf slapen zorg ik graag voor hem, ik was
zijn rug en dan is hij goed proper als ik dat zo doe.”

- F, bewoonster Huis in de Stad..


